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1) Můj názor je ten, že technologie už by se nikam posouvat neměly, měli bychom zůstat u 

šňůrových automatů a zároveň bych byl rád, kdyby se zachovala regulérnost kuželen a nesnažili 

jsme se dál a dál zlepšovat padavost kuželen.  

 

2) Jsem si jist, že se reprezentace bude jen a jen posouvat kupředu, věřím, že za 10 let budou 

obě naše seniorské reprezentace patřit do nejužší světové špičky. Myslím, že máme spoustu 

mladých nadějných hráčů a hráček, kteří se postupně propracují k elitě. Jsem přesvědčen, že se 

s našimi reprezentanty bude muset počítat na medailových pozicích jak v klubových, tak 

v národnostních soutěžích.  

 

3) Přál bych si, aby se kuželky dostaly co nejvíce do povědomí i nekuželkářů, ale bojím se, že 

ve srovnání s ostatními sporty nemají kuželky moc místa na to, aby se dostaly do popředí. Ale 

kuželkářů srdcařů je mezi námi určitě dost na to, aby kuželky nikdy nevymřely.  

 

4) V současné době mi chybí na kuželkách takový zdravý fanatismus, bouřlivá atmosféra při 

zápasech. To je bohužel zapříčiněno nízkou návštěvností a popularitou kuželkářských klání.  

Byl bych rád, kdyby se to zlepšilo a na zápasy chodily alespoň desítky lidí, aby si každý někdy 

zkusil odehrát zápas v atmosféře, jakou dnes můžeme zažít maximálně na mezinárodních 

akcích. 
 


